
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:498 En ny viltmyndighet

I dag är landsbygdsförankringen alltför dålig vid myndighetsbeslut när det 
gäller jakt- och viltfrågor, liksom dialogen med regionala myndigheter, 
jägarorganisationer och landsbygdsbor i övrigt.

Sverigedemokraterna vill ha en myndighetsutövning som håller ihop Sverige. 
En ny jaktmyndighet ser vi som en del i denna strategi. 

Under 2015 stödde Sverigedemokraterna ett utskottsinitiativ som blev till ett 
tillkännagivande om att en ny viltmyndighet ska inrättas. Mer än tre år senare 
har regeringen ännu inte agerat utifrån detta, utan fördröjer frågan genom en 
utredning.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Tänker statsrådet aktualisera och verkställa det tillkännagivande och 
riksdagsbeslut som togs 2015 om att en ny viltmyndighet ska ta över ansvaret 
för bland annat jakten? 

………………………………………

Runar Filper (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-04-04
Besvaras senast
2019-04-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


